
AI Skin Rejuvenation
Treatment
AI醫學智慧新肌療程

HK$ 1,690
Mon – Thur 週一至週四

HK$ 1,790
Fri – Sun & PH 週五至週日及公眾假期

逢週三休息(公眾假期除外)
Close on every Wednesday(Except public Holiday)

25% off your first trial
首次試做可獲七五折優惠

Pamper yourself and take good care of every inch of your skin

with 75 mins AI Bio-Activating Facial Treatment. Our formula

is meticulously formulated by the DIBI medical consultant

team. The AI Skin Rejuvenation Treatment penetrates deep

into the skin with revitalizing essence, directly solving skin

aging issues. It can tackle 8 major problems at the same time

by providing the following improvements: unify skin tone,

rejuvenate and firm skin, reduce wrinkles and fine lines,

improve skin texture, enhance product efficiency, reduce pore

size, anti-aging, and deep moisturization. Start caring for your

skin today, book an appointment now and experience our

efficient treatment. Let us help you regulate and care for your

skin, so it can continue to radiate and shine with confidence.

犒賞自己，75分鐘 AI醫學智慧新肌療程用專業和細心，呵護您每

一寸肌膚。由DIBI醫學顧問團隊嚴選配方，AI醫學智慧新肌療程

把活膚精華全方位滲透肌膚，深入肌底，直接擊退肌膚老化問

題。一次過改善8大問題：均勻膚色、嫩膚緊緻、減淡鈹紋、改善

肌膚質感、提升產品功效、幼滑毛孔、抗衰老、深層保濕。呵護

肌膚由今日開始，馬上預約尊貴療程，享受專業護理，調理呵護

肌膚，繼續散發自信光芒。

• Advance booking is required
• Prices are subject to 10% service charge
• Offer cannot be used in conjunction

with any other promotions
• 需提前預約
• 以上價格需另收加一服務費
• 優惠不能與任何其他優惠同時使用


